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 Rådet för 

funktionshinderfrågor 
        

   Stadsteatern –  Kulturnämnden - Skönhetsrådet   

 
Protokoll nr 7 från ordinarie möte den 8 oktober 

2015 

 
Lokal: Åsö föreningsråd/samlingslokalen Pumpan 

Tid: 14 00 – 16 00 

 

Närvarande rådsmedlemmar: 

Anna Quarnström, HSO/HRF 

Eva Söderbärj, vice ordf. HSO/FUB 

Lars Nerén, Ångestföreningen i Stockholm  

Sven Arnehed, Neuroförbundet Stockholmsföreningen 

 

Närvarande tjänstemän: 

Inga Lundén, tf. Kulturdirektör 

Gabriel Ulug, Samordnare/tf. lokalintendent kulturförvaltningen 

Pelle Skoog, föreståndare för samlingslokalen Pumpan, deltog 

under punkt 4-5 

Petra Engvall, fh-rådssekreterare, Stockholms stadsarkiv 

 

Anmäld frånvaro: 

Gunnar Häger 

Gunilla Göran 

Louise Lindström 

  

Frånvarande: 

Ronald Hallgren 
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1. Sammanträdets öppnande 

Vice ordföranden öppnade mötet. 
 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

3. Uppföljning av föregående protokoll. Val av justerare 

Mötesprotokollet från den 17 september godkändes och lades till 

handlingarna. Sven Arnehed utsågs att justera dagens protokoll. 

Under denna punkt passade vi även på att hälsa Anna Quarnström 

välkommen till rådet. 

 

4. Synpunkter på lokaler och handlingars tillgänglighet. 

Följande synpunkt framfördes:  

 Skyltningen till Pumpan var svår att upptäcka och 

avläsa. 

Pelle berättade att lokalerna är handikappanpassade samt att det 

även finns liftar som föreningen köpt för egna medel. 

  

5.  Pelle Skoog, föreståndare på Pumpan, informerade 

om deras verksamhet. 

Åsö Föreningsråd förvaltar samlingslokalen Pumpan. Lokalerna är 

handikappanpassade och med sina fem grupprum och två 

samlingssalar kan närmare 300 personer vistas samtidigt i Pumpan 

på den 633m2 stora ytan. Åsö föreningsråd har funnits sedan 1976 

och har idag fem heltidsanställda samt hjälp av ideella krafter. Man 

har flera fasta grupper som ex teater och cirkus för 

funktionsnedsatta, yoga, musik, sång, upplevelsemusik mm. Cirka 

hälften av besökarna har en funktionsnedsättning. Samlingslokalen 

finns tillgänglig mellan 8.00–22.00, måndag till söndag, och går att 

boka via Stockholms stads bokningstjänst. 

 

6. Ärenden till kulturnämndens sammanträden den 13 

oktober. 

Inga Lundén informerade om två av ärendena till kulturnämndens 

sammanträde den 13 oktober. Den första informationen rörde 

utbyggnaden och tillbyggnaden av Liljevalchs konsthall som nu har 

ett genomförandebeslut samt information om upprustningen av 

Stockholms stadsbibliotek som nu har ett inriktningsbeslut. 

  

7. Ombyggnadsprojekt 

Gabriel Ulug informerade om att en konsult ska tas in, med hjälp av 

strukturmedel, för att se över tillgängligheten på stadens bibliotek.   
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Gabriel Ulug har med hjälp av Gunnar Häger sett över entrén till 

Spånga bibliotek efter en inkommen synpunkt. Frågan är 

överlämnad till Bovärden för åtgärd. 

 

Representanter för funktionshinderråden som är kopplade till 

fastighets-, idrotts-, och kulturnämnden, har kallats till ett möte med 

projektledare för utvecklingen och renoveringen av Medborgarhuset 

vid Medborgarplatsen, den 13 oktober kl. 15.00. Mötet kommer att 

hållas i Tekniska Nämndhuset på Fleminggatan 4, i Lavals rum och 

kommer framförallt att beröra tillgängligheten i miljön i och kring 

huset.  

 

8. Rapporter 

      Petra Engvall berättade att hon deltagit på möte med sekreterare i 

stadens råd för funktionshinderfrågor den 30 september. 

 

      Gunnar Häger, Louise Lindström och Petra Engvall deltog på en 

halvdagskonferens angående projekt Fokus den 6 oktober på 

Etnografiska museet. Projektet drevs mellan 2013 och 2015 av 

HandikappHistoriska Föreningen och Stiftelsen Upplandsmuseet. 

20 museer runt om i landet har deltagit i projektet som vill att 

funktionshinder ska bli en självklar del i museernas arbete med 

mångfald. 

 

      Sven Arnehed informerade att han och Gunnar Häger ska delta på 

en konferens om tillgängligt kulturarv i Lund den 22 oktober. 

   

9. Frågor till Kulturnämndens presidium. 

Rådet diskuterade vilka frågor vi vill ta upp med presidiet i 

november. Som utgångspunkt använde vi oss av frågorna rådet ställt 

till Kulturnämnden i maj. Petra Engvall sammanställer ett förslag 

utifrån den diskussion som fördes och skickar detta för granskning 

till rådsmedlemmarna.  

 

10.   Nästa möte 

Nästa ordinarie rådsmöte är förlagt till Kista bibliotek, torsdag den 

5 november kl. 14-16. 

    

11.  Övriga frågor  

Inga Lundén presenterade sig och berättade bland annat att hon 

tycker att rådet fyller en viktig funktion, och är till stor nytta för 

kulturförvaltningen. 

 

Sven Arnehed tycker att det råder stor öppenhet i diskussioner med 

kulturförvaltningen.  
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Anna Quarnström frågade Inga Lundén om den nya 

diskrimineringslagen har gjort något avtryck och fick till svar att 

den har satt blåslampa på frågan och bidrar till att sätta fokus på de 

osynliga funktionsnedsättningarna. 

 

Petra Engvall framförde en synpunkt från Gunnar Häger gällande 

S:t Julian priset. Gunnar har varit i kontakt med SRF angående 

tillgängligheten på Waldemarsudde och då den underkändes 

föreslår Gunnar att rådet inte nominerar Waldemarsudde till priset. 

Det står dock varje privatperson fritt att på egen hand tipsa om 

tillgängliga verksamheter till S:t Julian priset. 

 

Maria Sadeghzadeh/ kulturförvaltningen, är barnledig och en 

ersättare för henne kommer till nästa möte. 

 

 

 

 

 

Eva Söderbärj     Sven Arnehed 

mötesordförande              justerare 

 

 

 

Petra Engvall  

sekreterare 

 
  

 

  


